

# Menighedsrådsmøde.



## Referat

Mødetidspunkt: Torsdag den 19 januar 2023

Tidspunkt: Kl.18.30

Mødet afholdes: Haslund Sognegård, Amstrupgårdvej 8, Haslund

|   |  |
|---|--|
| <u>Deltagelse</u>   | <u>Valgte MR-medlemmer</u><br>Finn Arne Sørensen, Formand (FAS)<br>Henning Christian Danielsen Næstformand (HCD)<br>J. P. Christiansen, Kasserer (JP)<br>Maria Danielsen (MD)<br>Ellis Juul, Kontaktperson (EJ) <b>Meldt afbud</b><br>Lene Marie Kragh-Frederiksen (LKF)<br>Kirsten Breum Jørgensen, (KBJ)<br>Grethe Brøgger (GB)<br><br><u>Sognepræst</u><br>Bart Vanden Auweele (BVA)<br><br><u>Medarbejder repræsentant</u><br>Louise Kjeldsen (LK) |
| Referent: Lene Marie Kragh-Frederiksen (LKF) Mødeleder: Kirsten Breum Jørgensen (KBJ) |  |

| Dagsorden   | Referat | Ansvar |
|---|---------|--------|
| 1: GENNEMGANG AF SENESTE MØDEREFERAT v/ Mødeleder | ok      | Alle   |
| 2. SENESTE REFERAT GODKENDES OG UNDERSKRIVES      | ok      | Alle   |
| 3. GODKENDELSE AF DAGSORDEN                       | ok      | Alle   |

|  |   |  |
|--|---|--|
| <p><b>4.0 PUNKTER TIL BESLUTNING</b></p> <p><b>4.1 Godkendelsesbrev</b></p> <p><b>4.2 Afskrivning</b></p> <p><b>4.3 Ny lås + hylde</b></p> <p><b>4.4 Kirkegårdsvedtægter</b></p> <p><b>4.5 Øve i kirken</b></p> <p><b>4.6 Nøgler</b></p> <p><b>4.7 Reoler</b></p> <p><b>4.8</b></p> <p><b>4.9 Holdeplads fra sidste MR-møde</b></p> <p><b>4.10</b></p> | <p>Menighedsrådet skal behandle godkendelsesbrev for årsregnskabet 2021. Dette er taget til efterretning.</p> <p>Menighedsrådet beslutter at afskrive enkelte ubetalte fakturaer, som vi ikke finder det muligt at inddrive.</p> <p>Der etableres rum med lås i sognegården dette efter krav fra provstiet. Her skal det som skal gemmes efter oprydning af loftet over våbenhuset, oprydningen er påbegyndt.</p> <p>Kirkegårdsvedtægter godkendt.</p> <p>Ingen må øve sig i kirkerne ud over vores organist og kirkesanger. Louise er opmærksom om der skulle være flere tegn på at uvedkommende skulle øve sig</p> <p>Hvem har nøgler????<br/>Finn har registreringer af hvem der har hvilke nøgler.</p> <p>Indkøb af reoler til havestuen</p> <p>Oprydning af materialer fra havestuen fra dagplejerne</p> <p>Vinduespudsning, hvor ofte pudses der og hvordan ser udgifterne ud gennem de seneste par år.<br/><b>UDSKUDT TIL NÆSTE GANG</b></p> <p><b>TODO til udfyldelse</b></p> | <p>Alle</p> <p>LK</p> <p>FAS+LK</p> <p>HCD+KBJ</p> <p>LK</p> <p>LK+FAS</p> <p>LK+FAS</p> <p>LK</p> <p>JP</p> <p>Alle</p> |
| <p><b>5.0 PUNKTER TIL DRØFTELSE</b></p> <p><b>5.1 Jorden bag Kirken</b></p> <p><b>5.2</b></p>  | <p>Forslag om et møde med Hede Danmark og Provsten om muligheder for at ændre hvordan jorden evt. kan blive når lejekontrakten udløber.<br/>Provsten og Niels Mark Jacobsen fra Hede Danmark deltager ved MR mødet den 30. marts 2023 .</p> <p>Opstart af elektronisk bilag. Alle i menighedsrådet får herefter tilsendt mail, med link til at oprette sig med.</p>   | <p>LKF</p> <p>LK+FAS</p>   |

|  |   |                       |
|--|---|-----------------------|
| <p><b>5.3 Solsikkeprojekt</b></p>  | <p>Præsentation af solsikkeprogrammet som vi under sidste MR-møde vedtog at ville deltage i. Der orienteres i kirkeblad og på hjemmeside om hvad der ligger bag brugen af solsikkensoren.</p>   | <p>BVA</p>            |
| <p><b>6.0 PUNKTER TIL ORIENTERING</b></p> <p><b>6.1 Formanden</b></p> <p><b>6.2</b></p>          | <p>Orientering fra formanden om aktiviteter siden sidste MR-møde</p> <p>Send ideer til menighedsrådets studietur og til sogneudflugt til Finn.</p> <p>Vi mødes i aktivitetsudvalget d. 7/2 kl. 15.30</p>  | <p>FAS</p> <p>BVA</p> |
| <p><b>7.0 Eventuelt</b></p>  | <p>Det har været en god oplevelse at indsamle legetøj til gratis uddeling. Der var ikke megen søgning fra lokalområdet, men via Venligboerne skabtes kontakt til mange interesserede familier. Arrangementet forsøges igen til november men med afhentningssted hos venligboerne eller evt. en af kirkerne omkring.</p> |                       |
| <p><b>8.0</b><br/>Planlagte<br/>Menighedsrådsmøder</p>   | <p>23/2, 30/3, 27/4, 25/5, 22/6 2023</p>  |                       |
| <p><b>9.0</b><br/>HOLDEPLADSEN</p> <p>Punkter der afventer at tages op på til kommende møder</p> | <p>Vinduespudsning, hvor ofte pudses der og hvordan ser udgifterne ud gennem de seneste par år.</p>   | <p>JP</p>             |